
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlkluben Mou Bro den 03.09.2024 kl. 18.30 

I klubhuset. 

 
 

Dagsorden  

 

1.  Siden sidst  

Mikkel Kofod indtræder i bestyrelsen 

 

2.  Status på låsesystem  10-09-2024 

 og Talliweb. Systemet virker tilfredsstillende, vi foretrækker 

Talliweb frem for Mobilepay 

 

3.  Gennemgang af indkommet post – Ingen post. 

 

 

4.  Regnskab  

Status på manglende betaler og restancer. Efter gentagne rykkere, har 

medlemmer med længerevarende restanger fået deres medlemskab 

slettet. Øvrige er rykket igen. 

 

 

5.  De aktive seniorer  

De gør det rigtig godt. Bland andet, er giftig Pastinak blevet fjernet. 

Der er udført en del malerarbejde. 

 

6.  Indkomne klager eller gode idé. Intet nyt.  

 

7.  Henvendelse fra naboklubber. Intet nyt. Mou Bro skal afholde fælles 

havnemøde med Egense og Hals. 

 

8.  Klubhus Relaterede ting. Det udendørs toilet, lukkes af så det kun 

anvendes af sejlklubben, og dennes gæster. Der foretages en lettere 

renovering. 

 

9. Klubaktiviteter 2024. Der afholdes afriggerfest 26.10.2024. Der blev 

afholdt sommerfest 24.08, og det var en stor succes med knap 50 

deltagere. De sidste gæster gik kl. 06 om morgenen. 

 

10. Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Er i hi. 

 

11. Fartøjsinspektør. 19.10 og 26.10.2024, er der fælles optagning af 

både. 

 

 

    12. Havneudvalget?  

Pæle. Der skal bankes flere nye pæle efter der har været 

bådoptagning. 

 

    13. Evt 



Både med master på land. Det er planlagt at 2 både skal op med mast. Der 

skal anvendes stativ der er beregnet for mast på land. Både med mast skal 

op af vandet sidst, og i først. 

Beboelse i både om vinteren. Afventer. 

Medlemsmøde 

Affaldshåndtering ( Lars ). Der forhandles med kommunen.  

Nye nøglebrik / registrering / Navn / Betaling. Der kommer noget ud efter 

10.09.2024. 

 

 

 

 

 

 


